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Tordas Község Polgármestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1996. auguszus 29-én (csütörtökön) 15 órakor ülést
tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ A költségvetés félévi teljesítésének értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Beje1entések, javaslatok.
~\

melynek tárgyalásához rheghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1996. augusztus 22.
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Farkas Ján
polgármester



Jelenléti ív

az 1996. év augusztus hó 29. napján
megtartott képviselőtestületi ülésről
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1./ Citka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:

]j.~..~ .



Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. augusztus 29-én megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Farkas János, Juhász György, Kunsági László, Dr. Pápai Péter, Rácz József
Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Tóth Zoltánné gazd. előadó

Igazoltan távol: Cifka János, Fábián Jánosné képviselők

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

1./ Pénzügyi terv és költségvetés félévi teljesítésének értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1./ Pénzügyi terv és költségvetés félévi értékelése.

Márki Ferenc jegyző szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy a félévi teljesítésben különösebb
probléma nem merült fel. A tervbe vett feladatok teljesítése időarányos, bár a számszaki adatok
kiadási oldalán ez nem jelenik meg. A nyári karbantartási munkák, a betervezett fóbb
célkitűzések megvalósításának időpontja július, augusztus. Negatív előjelként jelentkezik az
építési telkek eladásának nagymértékű lelassulása, amely jelentés bevételi kiesést okozott. Ezért
sajnos a tartalékhoz kellett nyúlni.

Hozzászólások:

Kunsági László - nem látja biztosan, hogy nincs e pénzügyi probléma, pontosan amiatt, hogy a
költségek egy része a beszámolóban nem szerepel. Mindezek ellenére a pénzügyi értékelést
elfogadja.

Márki Ferenc jegyző válaszában elmondja, hogy október hónapban a III. negyedévi értékelés
megnyugtatóan mutatja a célkitűzések végrehajtásának fokát és a pénzügyi teljesítést is.
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Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület a költségvetés első félévi értékeléséről szóló
beszámolót egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal) elfogadta.

IL Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1.1 Vezetők bejelentései

Farkas János polgármester ismertette a Fejér Megyei Közgyűlés elnökének a kéményseprés
közszolgáltatás megszervezésére irányuló levelét. Elmondta, hogy a kéményseprés, bár igen
fontos feladat, nem elsősorban helyi szinten végrehajtandó önkormányzati feladatot jelent. A
kéményseprésre adott a szakmai szervezet, a jogszabály lehetővé teszi megyei szintű

megszervezését és ellátást, ezért javasolja a testület e közszolgáltatást ne vállalja át, azt lássa el
a megyei önkormányzat.

Hozzászólás nem volt a Képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal ) az alábbi
határozatot hozta:

23/1996. (VID. 29.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete ezen állásfoglalásában
rögzíti, hogy a kéményseprési feladatokat, mint
kötelezően előírt szolgáltatást a megyei önkormányzat
lássa el.

A továbbiakban röviden értékelte az augusztus 19 és 20-i rendezvényeket.
Megállapította, hogy a tervezett programok, a megszervezett előadások jól és magas
színvonalon zajlottak, minden helybéli és idegen megelégedésére. Köszönetet mond a
képviselőknek és a jegyzőnek az elvégzett, áldozatos munkáért.
Javasolja, hogy a következő programok, "Elszármazott, elköltözött tordasiak találkozója"
(09.07-én), valamint a "Fábrikai Búcsú" (09.28.) rendezvények sikere érdekében a
képviselőtestület tagjai a tőlük telhető segítséget adják meg a Műv.ház igazgatójának.

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel, hogy Móricz Péter műszaki ügyintéző főiskolán

tovább képezi magát. A tandíj költségét a társulásban lévő községekkel egyetértésben az
önkormányzatoknak kellene átválIaini. Úgy mint ember és úgy is mint műszaki ügyintéző

alkalmas arra, hogy ameddig ez lehetséges, elvégezze az önkormányzat ezen szakmai feladatát.
A tandíj költsége havonta 10.000,- Ft. A másik két önkormányzattal egyetértésben javasolja a
továbbképzés tandíjának átvállalását, természetesen tanulmányi szerződés megkötésével.

A képviselőtestület a javaslattal egyetértett és egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:
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24/1996. (VIII. 29. ) sz határozat

/G1

Móricz Péter
idejére a tandij

Tordas Község Képviselőtestülete

műszaki ügyintéző fóiskolai tanulmányai
fizetési kötelezettséget átvállalja.
Utasítja a polgármestert, hogy erről tanulmányi
szerződést kössön Móricz Péterrel.
Határidő: 1996. szeptember 15.

A továbbiakban a jegyző elmondta, hogy a közalkalmazottak béremelése az egészségügyben is
érvényesült. A dolgozók I. ütemű átsorolása megtörtént. Nem történt meg viszont a háziorvos
átsorolása, mert a jelenlegi közalkalmazotti fizetéséhez képest (50.000,- Ft) csupán 800,- Ft-os
fizetés emelést lehetett volna adni.
A háziorvos fizetését, tekintve, hogy nyugdij előtt is áll (nyugdíjba vonulásának időpontja:
1997. XII.), nagyobb arányban kellene emelni. A közalkalmazott vezetők között fizetése szinte
a legalacsonyabb. Ez elsősorbanerkölcsileg megengedhetetlen.
A MEP által nyújtott finanszírozás, a költségek ismeretében, lehetőséget nyújt arra, hogy a
közalkalmazotti táblától eltérve, figyelemmel a II. ütemű fizetésemelésre is, nagyobb összegű

fizetés emelést kaphasson.
Javasolja a havi 20.000 Ft emelés elfogadását, melynek kezdő időpon~a: 1996.09.01.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

25/1996. (Vill. 29.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete Dr. Cokrisz Sztavrosz
háziorvos fizetését a közalkalmazotti táblától eltérően,

1996.09. Ol-től 70.000,- Ft-ban állapí~a meg.

A jegyző a továbbiakban ismertette a CASHLINA BROKER Értékpapírforgalmazási és
Befektetési Kft telefaxát, amelyben az önkormányzat tulajdonában álló MATÁV részvényekért
180 %-ot ajánl.
Az önkormányzat MATÁV részvényének értéke: 210.000, -Ft. Jelenleg a részvények
árfolyama
elég magasan van, de az összeg nagysága nem olyan jelentős, hogy minden áron túl kellene
rajta adni. Javasolja a részvények megtartását.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag egyetértett.
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Kunsági László alpolgármester ismertette a képviselőkkel, hogy a DDGÁZ részvények
ügyében augusztus 22-én a megyeházán értekezleten vett részt, ahol a többi önkormányzattal
együtt aláírták azt a megállapodást, amelyben a részvények nagysága szerepel és amely aláírás
után az ÁPv Rt a részvények átadásáról gondoskodik.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította
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Farkas Jánol
polgármester


